
Ik ben het er niet mee eens.

Ik jaag al 65 jaar lang en heb dit nog nooit meegemaakt.

De jacht moet behouden blijven op haas en konijn.


